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وزارت علوم هیچ دانشجویی را احضار نمیکند و اخیرا نیز هیچ دانشجویی را احضار نکرده است؛ ؛ ورود سایر نهادها کمکی به

دانشجویان نخواهد کرد.

دانشجویان بخشی از خانواده دانشگاهها هستند؛ 

وزیر علوم با بیان اینکه باید اتهامات دانشجویان در داخل دانشگاهها رسیدگی شود، تاکید کرد: دانشجویان بخشی از خانواده
دانشگاهها هستند به همین دلیل تاکید وزارت علوم این است که اتهامات آنها حتی اگر قضایی هم باشد در داخل دانشگاهها

رسیدگی شود.

به گزارش اسپادانا خبر، دکتر منصور غلامی ضمن اعلام این مطلب در خصوص ادعای مطرح شده مبنی بر احضار برخی از
دانشجویان آزاد شده تجمعات اخیر به وزارت علوم، اظهار کرد: وزارت علوم هیچ دانشجویی را احضار نمیکند و اخیرا نیز هیچ

دانشجویی را احضار نکرده ایم.

وی در ادامه با تاکید اینکه باید اتهامات دانشجویان در دانشگاهها رسیدگی شود، تصریح کرد: با توجه به اینکه دانشجویان بخشی
از خانواده دانشگاهها هستند به همین دلیل باید اتهامات آنها حتی اگر در خارج از حیطه دانشگاهها اتفاق افتاده باشد باید اتهامات

آنها نیز در این مراکز رسیدگی شود ورود سایر نهادها کمکی به دانشجویان نخواهد کرد.

وزیر علوم در پایان اقدام مجلس در مستثنی کردن تعیین سقف افزایش حقوق برای اعضای هیات علمی در سال آینده را نشان
از اهمیت حوزه علم،دانش و آموزش در بین مسئولان دانست و گفت: هفته گذشته نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی

اعضای هیات علمی دانشگاهها را از طرح ممنوعیت افزایش حقوق مقامات و مسئولان کشور مستثنی نمودند که این خود
اقدامی شایسته و در خور تقدیر در توجه به این قشر فرهیخته، سرآمد و پرورش دهنده سرمایههای انسانی کشور به شمار

میرود.
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